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Webb-TV sändningar av kommunfullmäktige 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att inte förlänga 

avtalet om sändning av fullmäktiges möten via webb-TV. Istället ska kommunen 

arbeta tillsammans med radion för att de ska nå ut bättre. 

 

Sammanfattning av ärendet 
I augusti 2015 påbörjades sändningar av fullmäktiges sammanträden via webb-

TV. Initiativet kom genom ett medborgarförslag och bifölls av fullmäktige i 

april 2014. 

 

Efter ett års sändningar via webb-TV visar statistik att i snitt har 89 personer 

tittat på varje sammanträde, förutom under första sändningen då hela 351 

personer följde fullmäktiges beslut om finansiering och försäljning av 

Sunnerbohov och Trojahallen till Arenabolaget. 

 

I snitt tittar varje person på sammanträdet via webb-TV i 10,5 minuter.   

 

Kostnaden för att sända via webb-TV är enligt nuvarande avtal cirka 100 000 

kronor om året. Avtalet löper ut 2016-06-30 och kan förlängas med 1 + 1 år om 

båda parter är överens om det. 

 

Demokratiberedningen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att inte förlänga 

avtalet om sändning av fullmäktiges möten via webb-TV. Istället ska kommunen 

arbeta tillsammans med radion för att de ska nå ut bättre. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens redovisning av tittarsiffror 2015-09-10. 

Demokratiberedningens förslag till beslut 2015-10-15 § 21. 

Arbetsutskottets notering av informationen 2015-10-27 § 112. 

 

Yrkanden 
Roland Johansson (ALT) yrkar att ärendet återremitteras för att ta reda på vad 

det skulle kosta att förlänga avtalet.  

 

Lars-Ove Johansson (C), Ann-Charlotte Wiesel (M) och Lars Solling (FP) yrkar 

att avtalet ska sägas upp, enligt demokratiberedningens förslag till beslut. 

 

Anne Karlsson (S) yrkar att avtalet om webb-TV sändning ska förlängas. 
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Beslutsordning 
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om ärendet ska avgöras idag eller om det 

ska återremitteras enligt Roland Johanssons (ALT) yrkande och finner att 

kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska avgöras idag. 

 

Därefter frågar ordföranden om kommunstyrelsen föreslår att avtalet ska sägas 

upp enligt Lars-Ove Johanssons (C) med flera yrkande eller om det ska 

förlängas enligt Anne Karlssons (S) yrkande. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen föreslår att avtalet sägs upp.  

 

Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för att säga uppavtalet och 

Nej-röst för att förlänga avtalet. 

 

Omröstningen resulterar i 7 ja-röster och 6 nej-röster. Två ledamöter avstår från 

att rösta. Kommunstyrelsen har därmed beslutat att föreslå fullmäktige beslutar 

att säga upp avtalet om webb-TV sändning.  

 

 

Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Lars-Ove Johansson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S)  Nej 

Conny Simonsson (S)  Nej 

Magnus Carlsson (S)  Nej 

Håkan Bengtsson (S)  Nej 

Gun Lindell (S)  Nej 

Kerstin Wiréhn (V) Ja  

Jan Lorentzson (SD) - - 

Nils-Erik Wetter (KD) - - 

Roland Johansson (ALT)  Nej 

Resultat 7 6 

 

  


